

Title (en)

Lock with a device for safeguarding the lock against manipulation

Title (de)

Schloss mit einer Schutzeinrichtung des Schlosses gegen Manipulation des Schlosses

Title (fr)

Serrure avec un dispositif pour protéger la serrure contre une manipulation

Publication

**EP 2907944 A1 20150819 (DE)**

Application

**EP 15160482 A 20110322**

Priority

- DE 102010003644 A 20100401
- EP 11710749 A 20110322

Abstract (en)

[origin: WO2011120845A1] The invention relates to a device for safeguarding a lock (10) against manipulation, which lock (10) has at least one locking element (11) which, through an opening (12) in a lock case front (13) of the lock (10), can be moved out of the lock (10) into a locking position and back into the lock (10) into an open position. According to the invention, it is provided that at least one safeguarding element (14) is arranged on the locking element (11), and this therefore means that a gap (15) formed between the locking element (11) and the opening (12) is covered over.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Schutzeinrichtung für ein Schloss (10) gegen Manipulation des Schlosses (10), welches Schloss (10) wenigstens ein Sperrelement (11) aufweist, das durch eine Öffnung (12) in einem Stulp (13) des Schlosses (10) in eine Schließposition aus dem Schloss (10) hervorbewegbar und in eine Öffnungsposition in das Schloss (10) zurückbewegbar ist. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass wenigstens ein Schutzelement (14) am Sperrelement (11) angeordnet ist, sodass ein zwischen dem Sperrelement (11) und der Öffnung (12) gebildeter Spalt (15) überdeckt ist.

IPC 8 full level

**E05B 17/20** (2006.01); **E05B 15/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05B 15/10** (2013.01); **E05B 17/2003** (2013.01); **E05B 17/2084** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 2105558 A2 20090930 - DORMA GMBH & CO KG [DE]
- [XI] US 4848118 A 19890718 - TESONE JEFFREY M [US]
- [XP] EP 2184425 A1 20100512 - BJOERKBODA LAS OY AB [FI]
- [XP] WO 2010098721 A1 20100902 - ASSA AB [SE], et al
- [XP] WO 2010036200 A1 20100401 - ASSA OEM AB [SE], et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

DOCDB simple family (publication)

**WO 2011120845 A1 20111006**; CN 102834573 A 20121219; CN 102834573 B 20150708; DE 102010003644 A1 20111006;  
DK 2553190 T3 20150803; DK 2907944 T3 20180723; EP 2553190 A1 20130206; EP 2553190 B1 20150506; EP 2907944 A1 20150819;  
EP 2907944 B1 20180530; SG 184316 A1 20121129

DOCDB simple family (application)

**EP 2011054356 W 20110322**; CN 201180017934 A 20110322; DE 102010003644 A 20100401; DK 11710749 T 20110322;  
DK 15160482 T 20110322; EP 11710749 A 20110322; EP 15160482 A 20110322; SG 2012071973 A 20110322